

Date: 4 February 2025

التاريخ: 4 فبراير 2025

Subject: Statement regarding the Announcement by the Ministry of Energy and Minerals for Investment Opportunities in Blocks 36, 43A and 66

الموضوع: بيان عن إعلان وزارة الطاقة والمعادن عن فرص استثمارية في مناطق الامتياز رقم 36، 43A، و 66.

The Ministry of Energy and Minerals in the Sultanate of Oman has announced the launch of new investment opportunities in the Oil and Gas in Blocks 36, 43 A and 66 on its page on LinkedIn in cooperation with OQ Exploration and Production SAOG (the "OQEP") and Scotiabank.

قامت وزارة الطاقة والمعادن في سلطنة عمان بالإعلان عن فرص استثمارية في قطاع النفط والغاز في مناطق الامتياز رقم 36، 43A، و 66 وذلك عبر منصتها على موقع اللينكد-إن وذلك بالتعاون مع شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع. ("أوكيو للاستكشاف والإنتاج") ومؤسسة سكوتيا بنك.

This announcement comes as part of the cooperation framework between OQEP and the Ministry of Energy and Minerals which aims to bring new investments into the exploration and production sector in Oman. On this occasion, OQEP would like to express its greatest gratitude to the Ministry of Energy and Minerals for its trust in OQEP.

ويأتي هذا الإعلان ضمن إطار التعاون بين شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ووزارة الطاقة والمعادن والذي يهدف إلى جلب استثمارات جديدة إلى قطاع الاستكشاف والإنتاج في السلطنة. وفي هذا الصدد، تشكر الشركة وزارة الطاقة والمعادن على ثققتها المتجددة في شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج.

It is worth clarifying that the award of the said Blocks shall remain subject to the procedures applied by the Ministry of Energy and Minerals which include signing the necessary Concession Agreement(s) and the issuance of the Royal Decrees by His Majesty The Sultan ratifying the said agreements.

ويجدر بالذكر، إلى أن إسناد مناطق الامتياز المذكورة أعلاه تخضع إلى الإجراءات المتبعة لدى وزارة الطاقة والمعادن بما في ذلك توقيع اتفاقيات الامتياز اللازمة ومن ثم تصديقها بموجب مراسيم سلطانية.

Best Regards

وتقبلوا فائق الاحترام

الرئيس التنفيذي
أحمد الأزكوي
Chief Executive Officer